

7 Days 6 Nights leisurely Taiwan

Taipei/Miaoli/Taichung/Yilan

HIGHLIGHTS

[Attractions]

- √ Zhunan Brewery
- √ Tangweigou Hot Spring Park
- √ Jiufen
- √ Fengjia Night Market
- √ Ximending

[Enjoy]

- √ Country House stay + Hot Spring

[Experience]

- √ DIY Chocolate
- √ Open-air fish spa
- √ Sky lantern fun
- √ Bike around Sun Moon Lake

[Gourmet]

- √ Chocolate meal set
- √ Urn roasted chicken



| DAY | ITINERARY | HOTEL |
|--------|---|--|
| DAY 01 | KUALA LUMPUR → TAOYUAN – TAIPEI Assemble at KLIA for our flight to Taoyuan ~ Taiwan. | (Meal On Board) Papa Whale or similar 4* |
| DAY 02 | TAIPEI – (112km) MIAOLI Zhunan Brewery – The largest brewery in Southeast Asia, it has also recently become a popular instagrammable spot. Schokolake Country House – Learn all things chocolate, get to decorate your own chocolate, and enjoy a 3D Theater. Tonight, stay at Schokolake Country House , you can enjoy the hot spring in the room. | (Breakfast / Lunch – Local Specialty / Dinner - Chocolate Meal Set) Schokolake Country House or similar |
| DAY 03 | MIAOLI – (132km) NANTOU – (61km) TAICHUNG HoHoCha Tea Shop – Visitor center with tea eggs & a cup of black tea included in the entrance fee, plus a museum. Sun Moon Lake – Experience bike to Ita Thao Lakeside Trail to enjoy the beautiful lakeside and mountain views in Sun Moon Lake. Shopping Stop at Aboriginal Shop . Fengjia Night Market – To savor various local snacks. | (Breakfast / Lunch – Puli Steamed Banquet) Stay Hotel or similar 4* |
| DAY 04 | TAICHUNG – (219km) YILAN Walk slowly along the trail to Wufengqi Waterfall , a renowned scenic spot in Jiaosi Township. Tangweigou Hot Spring Park – Open-air spa with warm pools where visitors dip their feet to be "massaged" by nibbling fish. Dongmen Night Market – Various local foods & drinks are offered at this bustling night market with indoor & outdoor shops. | (Breakfast / Lunch – Urn-roasted chicken) Lakeshore or similar 4* |
| DAY 05 | YILAN – (63km) TAIPEI Shifen Station – To experience the joy of lighting and releasing sky lanterns (4-6 people share one sky lanterns). Jiufen – A prosperous village with many teahouses and shop selling famous local dishes, snacks and crafts. Shopping Stop at Pixiu Lucky Charm Centre and Pineapple Shop . Ximending – Is currently already being called the "Harajuku of Taipei". It is considered to be the place to see and be seen most especially for the younger crowd. | (Breakfast) Papa Whale or similar 4* |
| DAY 06 | TAIPEI Free at own leisure. | (Breakfast) Papa Whale or similar 4* |
| DAY 07 | TAIPEI – TAOYUAN → KUALA LUMPUR Free at leisure before heading to the airport for your flight home. | (Breakfast) |

ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD: (TEL) 603 2143 0288 / HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD: (TEL) 603 2148 8448

The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements.

上述行程仅供参考, 原则上本公司会尽量保持内容不变, 然而正确行程乃依据当地接待社按当时实际情况重新调整后为准。

Tour Code: 7TTPE-LT
(Update 19APR2023)

7天6晚悠游台湾

台北/苗栗/台中/宜兰



亮点

[景点]

- √ 竹南啤酒厂
- √ 汤围沟公园
- √ 九份老街
- √ 逢甲夜市
- √ 西门町商圈

[享受]

- √ 巧克力云庄+温泉泡汤

[体验]

- √ DIY 巧克力
- √ 温泉鱼泡脚
- √ 火车轨道上放天灯
- √ 日月潭自行车道骑单车

[特色餐]

- √ 巧克力套餐
- √ 古早味瓮窑鸡



| 天数 | 行程 | 酒店 |
|-----|--|--|
| 第一天 | 吉隆坡 → 桃园 - 台北 集合于吉隆坡国际机场出发飞往桃园 ~ 台湾。 | (机上用餐) 西门 Papa Whale 或同级 4 |
| 第二天 | 台北 - (112 公里) 苗栗 竹南啤酒厂 - 是东南亚最大的啤酒厂。最近新增了好多造景跟彩绘, 入口处的啤酒喷泉, 让人一进到竹南啤酒厂, 就拍个不停。 巧克力云庄 - 造访巧克力产业故事馆, 一窥巧克力与可可的奥秘。并享受免费的 3D 剧院, DIY 属于你的甜心巧克力。 今晚入住巧克力云庄。可以在房间内享受温泉泡汤。 | (早餐 / 午餐 - 红枣料理 / 晚餐 - 巧克力特色餐) 巧克力云庄 或同级 |
| 第三天 | 苗栗 - (132 公里) 南投 - (61 公里) 台中 HohoCha 喝喝茶 - 是南投人气新景点, 进入茶香世界认识茶叶制程、品尝日月潭 4 大红茶和茶叶蛋。 日月潭 - 体验骑乘单程环湖, 静静观赏湖畔风光, 以不同视角尽享日月潭之美。 前往原住民特产中心了解灵芝的知识。 逢甲夜市 - 是全国最大的夜市, 纵横好几条街路再加上街边店面、商场各式各样的小吃摊、小吃店, 多到难以选择。 | (早餐 / 午餐 - 埔里蒸宴) 星漾 或同级 4* |
| 第四天 | 台中 - (219 公里) 宜兰 沿着步道慢慢走到礁溪乡著名的风景名胜五峰旗瀑布。 汤围沟公园 - 这里可以体验温泉鱼泡脚, 专门啄食人们身上的老废角质, 就像鱼在亲吻你的双脚帮你做 SPA, 会有痒痒的感觉。 东门夜市 - 这个繁华的夜市提供各种当地美食。 | (早餐 / 午餐 - 古早味瓮窑鸡) 烟波 或同级 4* |
| 第五天 | 宜兰 - (63 公里) 台北 十分车站 - 除了可体验在火车轨道上释放天灯乐趣, 您还可目睹全台湾独一无二的火车穿过老店前的铁路之奇景 (约 4-6 人 1 颗天灯)。 九份 - 可以品尝草仔粿、蕃薯芋 - 头丸、潮州鱼丸等各式小吃。 前往貔貅展示馆了解风水的知识和维格饼家购买台湾著名土产。 西门町商圈 - 是新一代流行文化的汇聚之地, 怀旧的中老年人在此回味往事, 前卫的年轻人在此寻找流行。这里汇聚的小店服装前卫大胆, 代表着日韩最新潮流。 | (早餐) 西门 Papa Whale 或同级 4* |
| 第六天 | 台北 全天自由活动。 | (早餐) 西门 Papa Whale 或同级 4* |
| 第七天 | 台北 - 桃园 → 吉隆坡 早餐后, 自由活动至集合时间送往机场搭乘飞机返往家园。 | (早餐) |

ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD: (TEL) 603 2143 0288 / HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD: (TEL) 603 2148 8448

The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements.

上述行程仅供参考, 原则上本公司会尽量保持内容不变, 然而正确行程乃依据当地接待社按当时实际情况重新调整后为准。

团号: 7TTPPE-LT
(Update 19APR2023)